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ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DEL POBLE DE CORRÓ 
D’AMUNT 
 
Data: 31 de març de 2014 
Caràcter de la sessió: ordinària 
Horari: 20:10 a 21:15 hores, aproximadament. 
Lloc: Seu del Consell del Poble de Corró d’Amunt 
Hi assisteixen: 
 
Rafael Bernabé Pérez, president (Grup municipal LFI) 
José Ramírez Alaya, vocal (Grup municipal CIU) 
Conxita Soldevila Bartolí, del Grup Teatre Boina Corró d’Amunt 
Maria Àngels Pou Aguàs, de l’Associació de Veïns de Sant Mamet 
Josep Cardús Grau, de la Parròquia de Sant Mamet de Corró d’Amunt 
Manuel Forns Emilio, com a representant dels veïns i les veïnes de Corró 
d’Amunt. 
Josep Mauri Pey, del Club de Petanca de Corró d’Amunt 
Josep Maria Ramírez Ruiz, del Club Ciclista de Corró d’Amunt 
Lourdes Diaz Guirado, com a representant de la Unió Esportiva de Corró 
d’Amunt 
 
Mònica Sánchez, secretaria 
 
També hi assisteixen la regidora d’Obres i Serveis, Vanessa Garcia, i el cap 
d’àrea, Manel Fernández. 
 
Intervé el Sr. Rafael Bernabé, per donar la benvinguda als assistents i per 
agrair-los la seva presència a la sessió. 
 
 
I. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 
 
Es procedeix a la lectura íntegra de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior, 
la qual s’aprova per unanimitat dels assistents. 
 
A continuació es passen a tractar els següents altres punts de l’ordre del dia 
 
II. PRESENTACIÓ DEL SR. JOSÉ ALEXANDER VEGA, COM A NOU 
VOCAL DEL CONSELL DEL POBLE DE CORRÓ D’AMUNT. 
 
A continuació el president del Consell, presenta al Sr. Àlex Vega com a nou 
vocal del Consell del Poble i que assumirà les competències Sr. Ferran Gontán. 
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III.  INFORMACIONS DIVERSES 
 
 Es procedeix a la lectura dels acords i resolucions adoptades pels diferents 
òrgans de govern de l’ajuntament de les Franqueses del Vallès des de la 
darrera sessió del Consell. 
 
ACORDS DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
 
Ple de data 30 de gener de 2014 

PROPOSTA D'APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE L'ARTICLE 103 
DE LES NORMES URBANÍSTIQUES DEL TEXT REFÓS DE LA REVISIÓ DEL 
PLA GENERAL D'ORDENACIÓ URBANA DEL TERME MUNICIPAL DE LES 
FRANQUESES DEL VALLÈS 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE 
L'ARTICLE 248 DE LES NORMES URBANÍSTIQUES DE LA REVISIÓ DEL PLA 
GENERAL D'ORDENACIÓ URBANA DEL TERME MUNICIPAL DE LES 
FRANQUESES DEL VALLÈS 
 
MOCIÓ EN RELACIÓ A L'AVANTPROJECTE DE LLEI DE DEMARCACIÓ I DE 
PLANTA 
 
MOCIÓ EN RELACIÓ ALS IMMOBLES PERMANENTMENT DESOCUPATS 
PROPIETAT D'ENTITATS FINANCERES I ALTRES GRANS EMPRESES 
 
MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA 
DE CATALUNYA EN DEFENSA DEL DRET A LES DONES A DECIDIR SOBRE 
LA INTERRUPCIÓ VOLUNTÀRIA DEL SEU EMBARÀS 
 
MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA 
DE CATALUNYA PER MANIFESTAR EL SUPORT A L'ANUNCI DE LA 
CONVOCATÒRIA D'UNA CONSULTA SOBRE EL FUTUR POLÍTIC DE 
CATALUNYA 
 
Ple de data 27 de febrer de 2014 
 
DONAR COMPTE DEL DECRET DE L'ALCALDE NÚM. 112/2014, DE 12 DE 
FEBRER, EN QUÈ ES RESOL DEIXAR SENSE EFECTE EL DECRET NÚM. 
1082/2013, DE 29 D'OCTUBRE, I ESTABLIR QUE S'ASSIGNA A LA REGIDORA 
VANESA GARCÍA DOMÍNGUEZ LA DIRECCIÓ POLÍTICA DE L'ÀREA 
D'OBRES I SERVEIS AIXÍ COM LES COMPETÈNCIES SANCIONADORES 
DELEGADES MITJANÇANT DECRET DE L'ALCALDE NÚM. 596/2011, DE 27 
DE JUNY 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA SUSPENSIÓ CAUTELAR DURANT L'ANY 
2014 DE LA LIQUIDACIÓ DE LES PLUSVÀLUES ALS AFECTATS PER 
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PROCESSOS DE DESNONAMENT D'HABITATGES DE PRIMERA 
RESIDÈNCIA 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DEFINITIVA DE L'EXPEDIENT D'ADOPCIÓ DE 
LA BANDERA DEL MUNICIPI DE LES FRANQUESES DEL VALLÈS 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DEFINITIVA DE L'ORDENANÇA D'INTERVENCIÓ 
MUNICIPAL D'ESPECTACLES PÚBLICS I ACTIVITATS RECREATIVES DE 
LES FRANQUESES DEL VALLÈS 
 
MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA 
DE CATALUNYA EN RELACIÓ A LA SENYERA EN EL MONUMENT EN 
RECORD DELS FETS DEL 1714 DEL NOSTRE MUNICIPI 
 
MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL LES FRANQUESES IMAGINA 
DE REBUIG A LA PUJADA TARIFÀRIA DE L'AUTORITAT DEL TRANSPORT 
METROPOLITÀ 
 
MOCIÓ DE SUPORT A LA CAMPANYA DE RECOLLIDA DE SIGNATURES 
'SIGNA UN VOT PER LA INDEPENDÈNCIA' 
 
RENÚNCIA DEL REGIDOR SENYOR FERRAN GONTÁN DEL GRUP 
MUNICIPAL LES FRANQUESES IMAGINA 
 
JUNTES DE GOVERN LOCAL 
 
Data 27 de gener de 2014 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DE L'EXPEDIENT DE CONTRACTACIÓ I 
OBERTURA DEL CORRESPONENT PROCEDIMENT D'ADJUDICACIÓ PER 
PROCEDIMENT NEGOCIAT SENSE PUBLICITAT, DEL CONTRACTE DE LES 
OBRES DE REPARACIÓ, CONSERVACIÓ I MANTENIMENT DELS CAMINS 
MUNICIPALS DE LES FRANQUESES DEL VALLÈS 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DEL PLA DE SEGURETAT I SALUT DE L'OBRA 
RELATIVA A LA PAVIMENTACIÓ DEL CAMÍ DE CAN CABEÇA 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DEL PROGRAMA DE DINAMITZACIÓ CULTURAL 
DE GENT GRAN PER A L'EXERCICI DE 2014, QUE PROMOU L'ÀREA DE 
SANITAT I GENT GRAN   
 
PROPOSTA PER REQUERIR A LES EMPRESES ENDESA I TELEFÒNICA 
PERQUÈ FACIN ACTUACIONS  A CORRÓ D'AMUNT PER EVITAR TALLS EN 
ELS RESPECTIUS SERVEIS 
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Data 17 de febrer de 2014 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA CONVOCATÒRIA PER A PRESENTACIÓ DE 
SOL·LICITUD DE SUBVENCIÓ PER A AQUELLES  ENTITATS QUE, SENSE 
ÀNIM DE LUCRE, REALITZIN ACTIVITATS O PROGRAMES ADREÇATS A LA 
GENT GRAN DINS L'ÀMBIT DEL MUNICIPI  
 
Data 3 de març de 2014 
 
PROPOSTA D'ADJUDICACIÓ DEL CONTRACTE DE LES OBRES DE 
REPARACIÓ, CONSERVACIÓ I MANTENIMENT DELS CAMINS MUNICIPALS 
DE LES FRANQUESES DEL VALLÈS 
 
Data 10 de març de 2014 
 
PROPOSTA D'AUTORITZACIÓ PER A LA CELEBRACIÓ DE LA COPA 
CATALANA INTERNACIONAL DE BTT A LA ZONA ESPORTIVA DE CORRÓ 
D'AMUNT EL PROPER DIA 23 DE MARÇ DE 2014, AL TERME MUNICIPAL DE 
LES FRANQUESES DEL VALLÈS 
 
Data 17 de març de 2014 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DE L'ACTIVITAT TITULADA "TALLER DE LA 
MEMÒRIA" PROMOGUDA PER L'ÀREA DE SANITAT I GENT GRAN   
 
Data 24 de març de 2014 
 
PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA SOL·LICITUD DE SUBVENCIÓ A LA 
DIPUTACIÓ DE BARCELONA, PROGRAMA COMPLEMENTARI DE SUPORT A 
L'ECONOMIA PRODUCTIVA LOCAL, PER A L'ACTUACIÓ "FINANÇAMENT 
DE LA MILLORA I DEL MANTENIMENT DEL CAMINS LOCALS" (FASE 2) EN 
EL MARC DEL PLA "XARXA DE GOVERNS LOCALS 2012-2015" 
 
DECRETS 
 
Decret  d’alcaldia 91/2014 resol sotmetre a informació pública pel termini d’un 
mes la proposta de delimitació de la trama urbana consolidada (TUC) del 
municipi de Les Franqueses del Vallès 
 
 
MOVIMENTS REGISTRE CONSELL DEL POBLE: 
 
Registres d’entrada: 
 

- El Grup Teatre Boina tramet la justificació corresponent a la subvenció 
any 2013 
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- Sol·licitud de l’Assemblea Nacional Catalana per l'ús del Consell el dia 
23 de març per una parada informativa. 

- Sol·licitud de l’AVV Sant Mamet per l’ús de les instal·lacions del Consell 
el dia 1 de març per la celebració del Carnestoltes. 

- Sol·licitud de l’AVV Sant Mamet per l’ús de les instal·lacions del Consell 
el dia 9 de març per la Diada de la Dona Treballadora. 

- Trasllat acord JGL de l'Ajuntament de les Franqueses  en relació a 
l'aprovació de l'expedient de contractació per les obres i reparació dels 
camins. 

- L’AVV Sant Mamet tramet la justificació corresponent a la subvenció any 
2013. 

- Sol·licitud de l’AVV Sant Mamet per reparar els mobles i les portes 
malmeses al Consell per les filtracions d'aigua. 

- Comuniquen proposta presentada per l’AVV Sant Mamet a l'àrea de 
Pagesia de l'Ajuntament  en relació al manteniment dels camins. 

- La Unió Esportiva de Corró d'Amunt  tramet la justificació corresponent a 
la subvenció any 2013. 

- Sol·licitud del Club de Petanca de Corró d'Amunt per l’ús de les 
instal·lacions del Consell el dia 15 de març per la celebració d'una 
calçotada. 

- L'àrea de Secretaria de l'Ajuntament tramet escrit rebut d'Endesa 
Elèctrica en resposta a la reclamació per les deficiències que pateix el 
poble de Corró d'Amunt amb la llum. 

- Sol·licitud del Patronat Municipal de Cultura i Educació de les 
instal·lacions del Consell durant l'estiu per dur a terme el Casal d'Estiu. 

- Comunicació de l'àrea d'Obres i Serveis a la sol·licitud per arreglar els 
desperfectes del Consell a causa de les filtracions d'aigua. 
 

Registres de Sortida: 
 

- Comuniquem al Club Ciclista de Corró d'Amunt la correcta justificació 
econòmica de la subvenció any 2013. 

- Comuniquem al Club de Petanca de Corró d'Amunt la correcta 
justificació econòmica de la subvenció any 2013. 

- Comuniquem a l'AVV Sant Mamet l'autorització de l'ús de les 
instal·lacions del Consell el dia 9 de març per la celebració de la Diada 
de la Dona Treballadora. 

- Comuniquem a l'AVV Sant Mamet l'autorització de l'ús de les 
instal·lacions del Consell el dia 1 de març per la celebració del 
carnestoltes. 

- Comuniquem a l'Assemblea Nacional Catalana l'autorització de l'ús de 
les instal·lacions del Consell el dia 23 de març per una parada 
informativa. 

- Comuniquem a l'AVV Sant Mamet la correcta justificació econòmica de 
la subvenció any 2013. 
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- Trametem de l'àrea d'Obres i Serveis resposta a la instància presentada 
per l'AVV Sant Mamet en relació als desperfectes del Consell per les 
filtracions d'aigua. 

- Comuniquem a la Unió Esportiva de Corró d'Amunt la correcta 
justificació econòmica de la subvenció any 2013. 

- Comuniquem al Grup Teatre Boina de Corró d'Amunt la correcta 
justificació econòmica de la subvenció any 2013. 

- Comuniquem al Club de Petanca de Corró d'Amunt l'autorització de l'ús 
de les instal·lacions del Consell el dia 15 de març per la celebració d'una 
calçotada. 

 
Una vegada finalitzada la lectura dels acords, el Sr. Rafael Bernabé dóna pas 
al següent punt de l’ordre del dia. 
 
IV. INFORMACIÓ CONTRACTE MANTENIMENT DE CAMINS 

  
El Sr. Rafael Bernabé excusa la presència de la tècnica de l’àrea de Pagesia, 
M. Teresa Serra, que no ha pogut assistir a la sessió plenària.  
 
El president, Rafael Bernabé fa una breu explicació als assistents dels punts a 
tenir en compte en el nou contracte. 
 
En primer lloc, diu que l’empresa adjudicatària del contracte del manteniment 
dels camins ha estat Bigas Grup.  
A continuació explica que un altre punt important del contracte serà l’obligació 
per part de l’empresa de portar les terres sobrants que s’acumulen als vorals,  a 
un abocador, aportant el corresponent certificat. 
També diu que si s’asfalta algun camí,  el manteniment d’aquest camí 
repercutirà en camins que actualment no es fan. 
Un altre punt a tenir en compte  seran les penalitzacions. 
 
El Sr. Ramírez diu que hi haurà un seguiment i un control rigorós i sancions per 
incompliment. 
 
De totes maneres en ser un tema que preocupa als veïns del poble,  es formarà 
una comissió de seguiment per controlar les actuacions de l’empresa 
adjudicatària 
 
La Sra. Pou pren la paraula i pregunta quina ha estat la millora que ha fet que 
l'empresa Bigas Grup guanyés per 0,40 dècimes respecte als altres. 
El Sr. Bernabé li contesta que no li pot respondre perquè és una pregunta per 
respondre la tècnica i no ha vingut. 
 
Pel que fa al camí del Trencacoll, es pregunta si actualment està inclòs. Un veí 
contesta que a la reunió que van tenir l’AVV Sant Mamet amb els veïns del 
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poble per traslladar les queixes i suggeriments a l’àrea de Pagesia, es va parlar 
amb els veïns que el podrien fer servir per si tenien alguna cosa a dir. 
De totes maneres  es pren nota i es farà la consulta. 
 
La Sra. Pou diu que a les anteriors bases deia que la runa no es faria servir a 
menys de 100 metres de les cases i vol saber que diu les bases d’ara. 
 
El president demana que es prengui nota i es faci la consulta a la tècnica. 
 
 
 

V. INFORMACIÓ SENYALITZACIÓ CENTRE URBÀ (Ressalts, semàfors) 

El president dóna pas al Sr. Manel Fernández, cap d`àrea d’Obres i Serveis 
que explica breument en què consistirà  el projecte que ha aprovat la Diputació 
de Barcelona, per reduir la velocitat dels vehicles que travessen la carretera del 
nucli urbà de Corró d’Amunt. 
 
Tant a l’alçada de Les Quatre Llunes com a l’entrada del poble,  hi aniran  
semàfors amb pas de vianants. El pas de vianants situat a Les Quatre Llunes 
serà amb botó per poder travessar la carretera, i es posaran en vermell si els 
vehicles circulen a més de 50 Km/h.  
Uns 100 metres abans hi haurà un semàfor amb la llum taronja avisant de la 
seva presència, i 50 metres abans senyals de prohibit anar a més de 50 Km/h. 
Es col·locaran tres bandes de ferro d’una alçada de 4 cm i 80 cm d’amplada, 
una anirà més o menys davant l’església, l’altra davant el carrer Clavell i l’altra 
entre els carrers Jeroni i Gladiol, a més a més del que hi ha davant de les 
Antigues Escoles. 
 
Un veí pregunta si hi haurà un altre pas de vianants a l’entrada del camí de Can 
Suquet. 
 
El Sr. Forns pren la paraula i suggereix que la velocitat pel centre del poble 
sigui de 40 Km/h en comptes de 50 Km/h. 
 
Es pregunta si els semàfors seran amb càmera. 
El Sr. Manel Fernández respon que ells instal·laran  els semàfors i si després 
l’àrea de Seguretat Ciutadana considera que és necessari, s’estudiarà. 
 
La gent no entenc per què no es pot fer tot a la vegada. 
 
El Sr. Ramírez aclareix que la instal·lació dels semàfors correspon a l’àrea 
d’Obres i Serveis i la instal·lació de les càmeres a l’àrea de Seguretat 
Ciutadana. 
 
VI.  INFORMACIÓ ACTUACIONS CONSELL DEL POBLE 



 
 
 
 
 
 
 

 

PLE 31-3-14 

8

El Sr. Bernabé dóna la paraula al Sr. Manel Fernández, perquè expliqui als 
assistents en quin estat s’han trobat la teulada del Consell i quines actuacions 
es duran a terme. 
El Sr. Manel Fernández explica que després de la inspecció que van fer els 
tècnics, s'ha decidit que per solucionar els problemes que pateix el Consell per 
les filtracions d'aigua, s’aixecarà la teulada i es col·locarà una capa 
impermeabilitzant. 
 
L’obra començarà ben aviat i tindrà una durada aproximada de dos mesos. 
El Sr. Ramírez afegeix que per les eleccions hauria d’estar acabat. 
 
Els representants de les entitats  mostren la seva preocupació per les activitats 
que ja hi han programades i volen saber si es podran continuar fent. 
 
EL Sr. Manel Fernández respon que en principi es treballarà des de fora,  però 
fins que no s'aixequin les teules,  no saben que es trobaran. Com a precaució 
mentre duri l’obra és millor que no hi hagi gent a dintre. La durada aproximada 
serà de dos mesos.  
El Sr. Ramírez afegeix que per les eleccions hauria d'estar acabat. 
 
El Sr. Rafael Bernabé intervé i diu que primer és la seguretat i que es mirarà de 
buscar un “plan b” perquè les activitats es puguin continuant fent. 
 
Es pregunta si els desperfectes que té el Consell per les filtracions d'aigua 
també s’arreglaran (pintar, aixetes que perden aigua, ...). 
Es contesta que primer de tot  s’arreglarà la teulada i després es farà un repàs 
general. 
 
També pregunten si els desperfectes ocasionats per les filtracions d'aigua  no 
els cobriria l’assegurança que té l'ajuntament. El Sr. Manel Fernández creu que 
no,  però es farà la consulta. 
 
VII- INFORMACIONS DE LES ENTITATS 

Pren la paraula el Sr. Josep Maria Ramírez del Club Ciclista Corró d'Amunt per 
informar, que el passat 23 de març va tenir lloc la Copa Catalana,  va ser un 
èxit i va comptar  amb la participació de 400 participants. 
El Sr. José Ramírez intervé i transmet un cop més la seva felicitació al Club 
Ciclista per l’èxit de la cursa. 
 

El Sr. Josep Maria Ramírez també informa que el 18 de maig tindrà lloc la II 
cursa del Trencacoll i aprofita per convidar als assistents. 
 

VIII-.  TORN OBERT DE PARAULES 

La Sra. M. Àngels Pou pregunta al Sr. Ramírez quan està previst fer la passera. 
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El Sr. Ramírez  contesta que està igual, s’ha demanat el corresponent permís i 
s’ha de fer una memòria valorada. 
 
Pren la paraula el Sr. Àlex Vega i pregunta si hauria possibilitat de posar uns 
pivots al marge de la carretera fins que es faci la passera. 
 
Es contesta que no. 
 
Un altre veí diu que al camí de Can Cabeça en direcció a Can Diego a mà dreta 
hi ha un bosc que té arbres secs. De tant en tant cau algun al camí i suposa un 
perill. Demana que se li requereixi al titular de la propietat que faci una neteja. 
 
Es pren nota i es preguntarà de qui és el bosc. 
 
Un altre veí torna a queixar-se de la perillositat de l’encreuament de Marata. 
 
El Sr. Ramírez informa que el projecte està fet i que l’execució li correspon a la 
Diputació. De totes maneres se’ls ha fet arribar uns  informes policials  per tal 
d’agilitzar el tema. 
 
No havent-hi més preguntes ni assumptes a tractar, el senyor Rafael Bernabé 
aixeca la sessió, quan són un quart de deu de la nit. 
 


